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ROMANIA 
JUDETUL HUNEDOARA 
CONSILIUL JUDETEAN 
 
 
 
 
 
 

 
PROCES VERBAL 

încheiat în ședința extraordinară a Consiliului Județean Hunedoara 
din data de 15 martie 2024 

 
 
 
    In conformitate cu prevederile art.178 alin.2 și art.179 alin.3 
din Ordonanța de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean 
Hunedoara nr.89/2024, Consiliul Județean Hunedoara a fost convocat 
de îndată și s-a întrunit în ședință extraordinară, la sediul din Deva, B-
dul 1 Decembrie nr.28, în data de 15 martie 2024, orele 9:00. 
    La ședință sunt prezenți: Nistor Laurențiu – președintele 
Consiliului Județean Hunedoara; Bădin Ion și Țambă Alin Adam – 
vicepreședinți ai Consiliului Județean Hunedoara; Angalita Lenuța, 
Arion Viorel, Bălănesc Doinița Maria, Bârea Vasile, Bogdan Sever, Chiș 
Alexandru, Chivu Cristina, Ciodaru Iulian Dacian, Coltescu Marin, 
Demeter Ioan, Dobra Ramona Andreea, Dunca Victoria Alina, Gligor 
Dorin Oliviu, Hirghiduși Ion, Ivăniși Maria, Logofătu Daniela Maria, Mate 
Marta, Morar Nicolae Simion, Mutulescu Marius, Muzsic Robert Eugen, 
Pârvuța Gabriel Ionuț, Petruș Adrian, Popa Dorin Ioan, Rus Ioan, 
Socaci Andrei, Ștaier Ioan Dumitru, Ștefănie Maria, Zvîncă Adrian – 
consilieri  județeni;  Dan Daniel – secretarul general al județului.  
    Lipsește de la ședință domnul consilier județean Micula 
Dacian Claudiu. 
    Ședința este condusă de domnul președinte Nistor 
Laurențiu. 
    Nistor Laurențiu: 
    Doamnelor și domnilor consilieri județeni, declar deschise 
lucrările ședinței. Vă rog să vă ridicați pentru intonarea Imnului 
Național! 
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după intonarea imnului 
 

    Nistor Laurențiu: 
   Întrucât sunt prezenţi un număr de 30 consilieri județeni, 
număr la care se adaugă președintele consiliului județean, potrivit 
art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului României 
nr.57/2019 privind Codul administrativ, ședința este legal constituită.  
    Dau cuvântul secretarului general al județului, pentru a 
supune la vot procesul verbal încheiat în ședința anterioară. 
    Dan Daniel: 
    În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 privind Codul 
Administrativ, supun spre aprobare procesul verbal încheiat în ședința 
extraordinară din data de 13 martie 2024: 

- Cine este pentru? 
- Împotrivă? 
- Abţineri? 

     Procesul verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi (31).  
 
 
 
 

x 
 

    Nistor Laurențiu: 
    Domnilor consilieri județeni, vă propun următorul proiect al 
ordinii de zi, astfel cum v-a fost transmis și cum l-ați dezbătut și în 
comisii: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului propriu 
al Județului Hunedoara, pe anul 2024, precum și modificarea 
programului de investiții, anexă la buget; 

2. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului anual al 
bugetului propriu al judeţului Hunedoara rezultat la închiderea 
exerciţiului bugetar al anului 2023, ca sursă de finanţare a 
cheltuielilor secţiunii de dezvoltare prevăzute în bugetul propriu al 
judeţului Hunedoara pe anul 2024; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanțări 
rambursabile interne în valoare de 60.000.000 lei; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de 
venituri și cheltuieli al Spitalului Județean de Urgență Deva pe 
anul 2024, virările de credite bugetare în cadrul aceluiași capitol al 
bugetului, precum și modificarea programului de investiții anexă la 
buget; 
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5. Întrebări, interpelări. 
   Supun votului dumneavoastră proiectul ordinii de zi: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi (31). 
    Nistor Laurențiu: 
      Dau cuvântul domnului secretar general. 
    Dan Daniel: 
    Vă informăm că proiectele de hotărâre ce vor fi supuse 
votului dumneavoastră îndeplinesc condițiile art.136 din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, fiind însoțite de referatul de 
aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de resort și de 
avizele comisiilor de specialitate. 
 
 

 
 
I. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
rectificării bugetului propriu al Județului Hunedoara, pe anul 2024, 
precum și modificarea programului de investiții, anexă la buget. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului propriu al 
Județului Hunedoara, pe anul 2024, precum și modificarea programului 
de investiții, anexă la buget: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
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II. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind utilizarea 
excedentului anual al bugetului propriu al judeţului Hunedoara rezultat 
la închiderea exerciţiului bugetar al anului 2023, ca sursă de finanţare a 
cheltuielilor secţiunii de dezvoltare prevăzute în bugetul propriu al 
judeţului Hunedoara pe anul 2024. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind utilizarea excedentului anual al bugetului 
propriu al judeţului Hunedoara rezultat la închiderea exerciţiului bugetar 
al anului 2023, ca sursă de finanţare a cheltuielilor secţiunii de 
dezvoltare prevăzute în bugetul propriu al judeţului Hunedoara pe anul 
2024: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
 
 

 
 

III. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare de 60.000.000 
lei. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Domnul consilier județean Arion Viorel a părăsit sala de 
ședințe, numărul celor prezenți în continuare la ședință fiind 30. 
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    Chivu Cristina: 
    Aș vrea să știu de ce apare aici drumul Costești-Orăștie, 
pentru că era vorba că o să se facă pe fonduri europene. Și la ultima 
ședință, când am discutat despre el, trebuia să intre la licitație.  
    Nistor Laurențiu: 
    Era să intre? Drumul Costești-Orăștie este licitat, încep 
lucrările. Sunt lucrări pe care le facem pe fonduri europene, așa cum 
am spus-o. Dar o parte din lucrări, acolo unde dumneavoastră ați lucrat 
pe timpuri și l-ați făcut calitativ, așa cum trebuie, trebuie să intervenim 
cu niște ziduri de sprijin, fiindcă vine muntele pe drum în permanență. 
Și trebuie să facem asta. Acestea nu intră pe fonduri europene și 
trebuie să le facem. Dacă tot facem drumul de la Orăștie la Costești de 
nota 10, trebuie să-l continuăm până sus, la cetăți, pe fondurile 
noastre. Și va fi făcut. Deci rețineți, domnule Popa, este licitat, cred că 
dăm ordinul de începere cât de curând și se va trece la treabă. Veste 
mai bună ca asta nu vă puteam da. Doamna Cristina, mulțumită? 
    Chivu Cristina: 
    Vizavi de acest răspuns da, să spunem. Cu toate că nu 
înțeleg de ce, când s-a făcut studiul de fezabilitate, nu s-au prins și 
aceste părți de susținere în proiectul inițial. 
    Nistor Laurențiu: 
    Nu se puteau prinde pentru că erau alți bani, altă lucrare. 
Era o lucrare făcută pe bani europeni și sunt niște reguli pe care trebuie 
să le respectăm.  
    Chivu Cristina: 
    Deci inițial nu s-a putut prinde în proiect și partea aceasta 
de susținere a drumului, asta să înțeleg? 
    Nistor Laurențiu: 
    Nu. Repet: a fost un proiect pe alți bani, iar proiectul de 
reparație capitală este cel de la Orăștie la Costești și nu de la Costești 
în sus, până la cetățile dacice. Este altceva. Ca și cum pui mămăligă și 
pui tortul aproape.  
    Chivu Cristina: 
    Am înțeles. Deci sunt, practic, două lucrări: de la Orăștie la 
Costești este pe fonduri europene, iar de la Costești la Sarmizegetusa 
pe fonduri proprii.  
    Nistor Laurențiu: 
    Ca să-l facem și acela ca lumea. 
    Chivu Cristina: 
    Am înțeles. Bun. Și pentru celelalte drumuri nu s-ar fi găsit 
o variantă de fonduri europene și pentru ele sau fonduri 
guvernamentale? Trebuie neapărat să angajăm un credit pe 12 ani? 
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    Nistor Laurențiu: 
    Cred că sunteți paralelă cu problemele acestea. Dacă 
credeți că pe fonduri guvernamentale în România se poate trăi și 
administrațiile pot să trăiască numai pe fonduri guvernamentale, atunci 
puteți, după dumneavoastră, după părerea dumneavoastră genială, 
putem spune că distrugem țara. Tot ce este posibil să atragem pe 
fonduri europene am făcut-o și o facem în continuare și avem proiecte 
și programe. Ceea ce nu putem să facem, nici pe bugetul nostru, că 
este mai mic. Și vă dau încă o dată exemplul pe care-l dădeați 
dumneavoastră în presă: PNL Oradea, PSD Hunedoara. PNL Oradea – 
2 miliarde și ceva, de cinci ori bugetul județului Hunedoara. Asta e. Nu 
mai dați prostii, că vă faceți de minune. Vă faceți de minune rău de tot. 
Facem să vedem și, dacă nu înțelegeți că sunt necesare și cine crede 
că poate să facă ceva fără să ia și credite, acela este paralel cu viața. 
Mai ales paralel cu viața administrativă.  
    Vă pot informa, ca să nu mai puneți alte întrebări, să fiți 
informați de la început, că gradul de îndatorare astăzi al județului 
Hunedoara este de 18%. Ce-i aia 18% fraților? Vă e frică? De ce să nu 
facem drumuri, de ce să nu facem anumite obiective, să vadă și 
cetățenii ăia care au o vârstă mai înaintată că se face ceva? Să lăsăm 
ca o parte din cetățeni să nu mai aibă posibilitatea … să așteptăm să 
facem în fiecare an câte un km, pentru că nu sunt bani? Asta nu este 
organizare și nu este administrație. Eu știu că suntem în campanie 
electorală, aveți teme de partid, au fost măicuțele pe la dumneavoastră, 
v-au dat sfaturi, dar administrația este administrație.  
    Cât timp voi fi președinte, nu vot accepta decât să 
respectăm legea și să facem să dezvoltăm județul. Pentru unii, și dacă-
l dezvoltăm este rău. Am făcut drumul din Parâng, se supără cineva și-
și umflă fălcile că de ce s-a făcut acum, că a plecat Ridzi de la PNL la 
PSD. Dacă facem azi și inaugurăm UPU pe fonduri europene, o să mă 
întrebați de ce am băgat fonduri de la consiliul județean în dotări. O să 
mă întrebați și asta. Dacă mă întrebați de ce am făcut birouri, de ce nu 
le folosim pe cele pe care vă duc să le vedeți astăzi, că așa-i bine, să le 
vedeți. Și după ce o să vedeți toate aceste lucruri, sunt convins că cel 
care mai are chef de băgat de vină se înșeală singur și o să vadă 
realitatea. Bineînțeles, putem vedea realitatea dacă suntem serioși. Că, 
dacă oricât vedem noi realitatea și este bună și frumoasă, dar vrem să 
criticăm, o putem face cu multă plăcere. Sigur că da. E campanie 
electorală de acum două luni de zile, de acum încolo două luni și ceva-
trei luni de zile numai asta auzim: de ce, de ce, de ce? Cha-cha-cha. 
Ce-a fost mă-ta, ce-a fost ta-tu, ce-ai făcut? Asta-i viața! Cha-cha-cha 
este un dans. 
    Alte probleme, dacă mai sunt? Doamna Chivu, vă rog! 
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    Chivu Cristina: 
    Vă mulțumesc. Nu am spus că nu vom vota și suntem 
împotriva dezvoltării județului, doar voiam să știu dacă nu s-ar fi putut 
găsi și altă variantă. Poate Anghel Saligny, la asta m-am referit când 
am spus fonduri guvernamentale. Au fost diferite proiecte și am întrebat 
dacă s-ar fi putut. Atât. 
    Nistor Laurențiu: 
    Tot ce-a fost posibil … Alo, domnilor consilieri, sper că 
memoria nu vă părăsește! Există un medicament – ascolecitină - și 
este foarte bine să-l consumați. Fondurile europene și pe Anghel 
Saligny, de care pomeniți dumneavoastră … este și acolo o limită pe 
care județul Hunedoara a putut-o folosi. Anghel Saligny nu s-a dat 
numai pentru județul Hunedoara. Ne-a dat limita maximă, am folosit-o 
toată. Asta este, dar dacă facem astăzi instructaj, îmi pare rău. 
Împreună le-am discutat toate. Am discutat pe Anghel Saligny tot ce 
am făcut exact și am atras toți banii posibili de la programul 
guvernamental pe Anghel Saligny, facem tot ce este posibil să atragem 
fonduri europene.  
    Nu vă mai vorbesc de Drumul Regelui, când domnul prefect 
al județului Hunedoara - și v-aș ruga să fiți foarte atenți la ce spun 
acum, să puteți scrie ca atare – spunea la un moment dat - și e bine să 
spunem lucrurile pe față – că noi, județul Hunedoara, suntem foarte-
foarte întârziați cu Drumul Regelui. N-am făcut nimic. Dar domnul 
prefect face campanie electorală prea devreme. Și o face prost, că nu 
știe că județul Hunedoara suntem în față cu mulți ani față de Arad în 
ceea ce privește acest drum. Nu vă spun dezvoltarea cu Aradul, nu 
facem comparație. E județ de graniță, este altceva. Mă refer la acest 
drum. Noi deja suntem gata cu toată documentația pentru Drumul 
Regelui, aștept Aradul, să fie și ei la nivelul nostru, după care 
parteneriat, banii de la Regiunea de Vest și-l începem. Să nu-mi cereți 
să-l fac până la alegeri, că n-o să-l facem, că pe urmă e campania 
electorală prea tare. Dacă facem și Drumul Regelui, pierdeți Vața total. 
Așa o pierdeți doar parțial.  
    Alte discuții? 
    Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se 
supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unei 
finanțări rambursabile interne în valoare de 60.000.000 lei: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 29 voturi pentru și o 
abținere (Angalita Lenuța). 
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    Nistor Laurențiu: 
    Vă doresc succes USR-ului, să vă abțineți și în continuare. 
Dar nu știu dacă mai aveți șanse să vă mai abțineți în următoarea 
legislatură. Deci, cu o abținere, proiectul a fost adoptat. Este foarte bine 
și aș vrea părerile dumneavoastră, întotdeauna le-aș vrea, ale 
consilierilor. Dacă se pot. S-ar putea ca propunerile pe care noi le 
facem nu întotdeauna să coincidă du părerile dumneavoastră. Vă rog 
foarte mult să ne spuneți: suntem de părere că putem face în altă 
parte, decât în partea pe care … o analizăm și, cu tot dragul, hotărâm 
împreună ceea ce facem. N-a fost vreodată să punem noi de capul 
nostru pe hârtie: asta și nu se mai poate! Nu există. Suntem aici, 
suntem forul decisiv, aș putea spune, care hotărâm ce facem. 
Niciodată nu s-a aplicat alt mod de lucru. Sper că este bine așa să 
facem în continuare.  
 
 

 
 

IV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului Județean de 
Urgență Deva pe anul 2024, virările de credite bugetare în cadrul 
aceluiași capitol al bugetului, precum și modificarea programului de 
investiții anexă la buget. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri 
și cheltuieli al Spitalului Județean de Urgență Deva pe anul 2024, 
virările de credite bugetare în cadrul aceluiași capitol al bugetului, 
precum și modificarea programului de investiții anexă la buget: 
    Domnii consilieri județeni Bădin Ion și Demeter Ioan nu 
participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul 
voturilor exprimate la acest punct este 28. 
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- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(28). 
 
 
 
 

V. 
 

Întrebări, interpelări 
 

    Nistor Laurențiu: 
    Dacă aveți întrebări la acest punct? Uite, dacă le-a pus 
doamna Chivu, la început, pe toate, s-au și lămurit treburile! Ce bine 
este! Și chiar felicitări, doamna Chivu! Chiar felicitări că ne puneți 
întrebările, fiindcă elucidăm treburile. Nu mai mergem cu suspiciuni, că 
oare cum e? Că-i așa sau nu-i așa?  Domnule Popa, vă rog! 
    Popa Ioan Dorin: 
    Am ridicat acum două ședințe problema transportului în 
comun de pe ruta Zam-Ilia. Am înțeles că nu s-a rezolvat nimic. Între 
timp, am vorbit cu doamna inspector general, să verifice, să vedem câți 
copii circulă dimineața la școală de la Zam la Ilia. Puteți să ne spuneți 
despre câți este vorba? 
    Ștefănie Maria: 
    Patruzeci de elevi.  
    Nistor Laurențiu: 
    Rezolvarea a fost așa: am chemat la mine pe patronul 
firmei de transport; a mai pus încă un autobuz în circulație, la ora la 
care merg oameni la serviciu, să nu aglomerăm elevii care merg la 
școală cu oamenii care trebuie să meargă la serviciu. Sper să vedem 
acum rezultate. Dacă nu este suficient, domnule Popa, i-am spus încă 
o dată, suplimentați autobuzele în așa fel încât elevii să nu sufere din 
cauza asta. așa este corect.  
    Popa Ioan Dorin: 
    Și, dacă se poate, cu o jumătate de oră-o oră mai târziu. 
    Nistor Laurențiu: 
    Da. Am discutat și treaba asta, adică să nu-i trezească pe 
elevi la ora cinci, ca să plece și să înceapă orele la opt. Nu este bine. 
Mi-a promis că o face, că modifică. Am dat celor de la autoritatea de 
transport să verifice să verifice treaba asta. Și, dacă mai aveți cumva 
sesizări, cu drag să le spuneți, să le discutăm. Bine? 
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    Popa Ioan Dorin: 
    Mulțumesc.  
    Nistor Laurențiu: 
    Doamne ajută! Dacă nu mai sunt alte întrebări, vă adresez 
rugămintea ca la orele 11:00 să ne întâlnim cu toții la UPU Deva, unde 
este o lucrare făcută de excepție. O să vedeți și dumneavoastră, o să 
vă faceți dumneavoastră părerea. Și nu-i făcută pentru președintele 
Nistor sau pentru vicepreședinți, administrator public; este făcută 
pentru cetățenii județului Hunedoara. Și mă bucur că Spitalul Județean 
de Urgență Deva va deveni pe harta țării unul dintre spitalele moderne 
care sunt în România. Astăzi facem inaugurarea la UPU, în câteva 
săptămâni se va termina și laboratorul de medicină nucleară și tot așa 
vom face. Până când suntem pe funcții. După care, când nu mai 
suntem pe funcții, mergem și culegem trandafiri, punem culturi, 
pătrunjel, de toate. Treaba să meargă! Fiecare ne facem câte-o 
ocupație.  
    Să nu creadă cumva telespectatorii care ne urmăresc că 
mi-e teamă de cineva sau n-am ce face dacă nu câștig alegerile. 
Doamne ferește! Am ce face suficient. Și toți avem ce face. Dar cert 
este că e campanie electorală. Asta este în România și-i valabil și-n 
alte părți. Se poate și jigni, se pot spune și lucruri adevărate. De 
exemplu, dacă dimineața ai servit micul dejun, poate să scrie presa că 
de patru zile n-ai mai mâncat nimic și nu mănânci ca să fii suplu. Sigur, 
asta-i viața! Trebuie să suportăm orice. Sau în loc că am mâncat un 
grătar, spune că am înghițit o broască râioasă. Și asta este valabilă. În 
campania electorală se pot auzi orice fel de vorbe. Și de acum încolo 
este normal.  
    Eu particip la campania electorală de mult, din 1992. Am 
suficiente argumente care să mă întărească, să suport tot ceea ce mi 
se pune în cârcă. Mulțumesc lui Dumnezeu că sunt cine sunt. Adică nu 
mă refer la funcția de președinte. Sunt omul, cetățeanul Nistor, care am 
respectat întotdeauna electoratul, care întotdeauna ce am promis am și 
făcut și de fiecare dată, mai ales când lucrez cu dumneavoastră, cu 
consilierii, când am lucrat și în Parlament, respectul a fost întotdeauna 
maxim. În rest, ce să facem? Asta este! Dacă trebuie să ne mai și 
jignim câteodată … Vă spun și acum și o declar public: singurul 
partener politic al meu este electoratul județului Hunedoara. În rest, nu 
alte partide, nu …  
    Se mai supără unii că bat la poartă la noi câte unii. Ce-ar fi 
să-i refuz? Apropo, să vă dau o veste. Și PNL bate la poartă. Azi 
dimineață l-a chemat pe subprefectul nostru, să-l pună responsabil la 
Petroșani. Vă dați seama. Nu numai dintr-o parte bate vântul; bate din 
amândouă, depinde unde se oprește. Noi seria transferurilor încă n-am 
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încetat-o. Este perioada de transferuri la fiecare echipă. Eu, sincer vă 
spun, pentru colegii din coaliție, am învățat-o de la voi. Și ați procedat 
foarte-foarte bine. Atunci mă gândeam și eu: oare noi de ce nu suntem 
atât de insistenți? Și argumentând treburile, iată că ne-am trezit și noi, 
să ne revenim din starea aceea și mai acționăm și noi. Deci acest stil 
de muncă l-am învățat de la Partidul Național Liberal când  - în 2004-
2005 – 24 de primari au trecut la PNL de la PSD. Zona Hațegului – ca 
să știți și să știe cei care ne urmăresc – în zona Hațegului un singur 
primar a reușit să mai stea în picioare la PSD. Marica, care acum s-a 
convins el să treacă la PNL. Și atunci am zis: dacă e sportul acesta de 
echipă, putem să-l jucăm și noi, ca și dumneavoastră. Asta e. Sigur că 
antrenorul va trage linia și va spune dacă s-a câștigat prin sportul 
acesta sau s-a pierdut.  
    Eu vă mulțumesc pentru prezența la ședință și cu mult 
respect vă invit să fim prezenți astăzi la inaugurarea UPU! Este ceva 
care dumneavoastră apreciați, nu eu. Si este meritul și al 
dumneavoastră, al consilierilor județeni, fiindcă ați votat acele proiecte, 
ați fost de acord cu ele și merită să le și vedeți. Nu-mi asum eu că este 
meritul doar al meu, este meritul întregii echipe: consilieri județeni, 
președinte, vicepreședinți, administrator public, secretar general care 
întotdeauna ne vizează pentru legalitate. Și să fim mândri cu toții, 
indiferent pe ce parte a echipei -  chiar USR, dacă s-a abținut vreodată 
– să fim mândri cu toții că după această legislatură, că mai avem două 
luni până se hotărăște soarta mai departe, să fim mândri că am făcut 
lucruri bune. Dacă am făcut și lucruri proaste, să fim capabili să ne 
cerem scuze. Și asta trebuie făcut. Tăria de a-ți cere scuze este 
apanajul unui om politic mare, zic eu. Că de multe ori facem, lovim, dar 
n-avem tăria să ne cerem scuze. Asta-i viața.  
    Domnule Coltescu, aveți vreo întrebare? 
    Coltescu Marin: 
    Domnule președinte, îi ziceam lui Dorin că și a ne îndrepta 
greșelile, dacă am greșit. 
    Nistor Laurențiu: 
    Îi ziceai lui Dorin să te ierte. 
    Coltescu Marin: 
    Și referitor la Sorin Marica, chiar discutam cu el și spunea 
că nu a bătut palma cu nimeni, nici măcar cu PNL, cum ziceți 
dumneavoastră. Cine v-a informat v-a informat greșit. 
  Nistor Laurențiu: 

   Cine m-a informat este comunicatul PNL. 
  Coltescu Marin: 

  Înseamnă că merg pe dezinformare.  
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    Nistor Laurențiu: 
    Informările văd că merg bine. Nici nu se știa de Ridzi că va 
trece după masă la noi și dimineață informările mergeau. Deci sunt 
previziuni din acestea, care se transformă. Da, domnule Popa! 
    Popa Dorin Ioan: 
    Apropo de scuze, referitor la emisiunea în care ați spus că 
v-am pus în gură cuvinte pe care nu le-ați spus, vizavi de drumul …Mi-
am cerut scuze, dar am revăzut emisiunea și nu am zis de președintele 
consiliului județean. Am zis de executiv.  
  Nistor Laurențiu: 
    Dar niciodată nu s–a vorbit, domnule Popa și stimați 
consilieri, de luna iunie, să se termine în iunie. 
    Popa Dorin Ioan: 
    S-a vorbit de ordinul de începere, deci acolo a fost greșeala 
mea. 
    Nistor Laurențiu: 
    Începerea lucrărilor este una și … 
    Popa Dorin Ioan: 
    Dar nu v-am … 
    Nistor Laurențiu: 
    Nu vă faceți griji, domnule Popa! Acestea nu sunt jigniri, 
acestea sunt poate glume, așa, între noi.  
    Vă mulțumesc și chiar m-ar durea sufletul ca vreunul dintre 
dumneavoastră să nu fie prezent acolo. E ceva frumos pentru județ. Și 
să vedeți și dumneavoastră, care ați contribuit la treaba asta. Toți să 
vedem. 
    Popa Dorin Ioan: 
    Și mai bine mergem acum la urgență, decât să mergem pe 
urmă, fiecare. 
    Nistor Laurențiu: 
    Bine zici! Doamne ajută! Mulțumesc! Ne vedem la ora 
11:00! 
 
  Ordinea de zi fiind epuizată, se declară închise lucrările 
ședinței. 
 
 
  PREȘEDINTE, 
                 Laurențiu Nistor                 SECRETAR GENERAL  

         AL JUDEȚULUI, 
                    Daniel Dan 
 
 


